

上海浦东国际金融学会

邀请函—2019 中国特殊资产管理创新国际峰会

Invitation Letter—China Special Asset Management Innovation Summit

热烈祝贺 2019 中国特殊资产管理创新国际峰会隆重召开！

Congratulations to the grand opening of China Special Asset Management Innovation Summit!

受国内经济结构调整和国际经济环境的变化影响下，中国经济迈入新常态和新周期。同时，金融市场的波动性明显，金融机构交易行为不够规范，造成或明或暗的金融风险集聚，特殊资产在持续增加。这些特殊资产来自商业银行不良贷款，信托公司、证券公司、融资租赁、P2P等在内的非银金融机构不良资产以及实体企业不良债权资产。基于当前的宏观经济环境以及特殊资产市场扩容的情况下，中国特殊资产行业将迎来新的一波市场机会，如何发掘亿万特殊投资机会的蓝海，寻求处置模式的创新，从而发现价值、提升价值、实现价值，成为我们当下亟需关注并解决的问题。

Influenced by domestic industry structure adjustment and international economic environment changes, the Chinese economy has entered a new normal and a new cycle. Meanwhile, the volatility of financial markets is obvious, financial institutions' trading behavior is not standardized, resulting in agglomeration of financial risks, either explicit or implicit, and special assets continue to increase. These special assets come from non-performing loans of commercial banks, and non-performing assets from non-bank financial institutions', such as non-performing loans of commercial banks, trust companies, securities companies, financial leasing, P2P, etc., as well as bad debt assets of entities. Based on the current macroeconomic environment and the expansion of special asset markets, China's special asset industry will usher in a new round of market opportunities, how to explore the blue ocean of multibillion-yuan special investment opportunities, and seek innovation in disposal models to discover value, enhance Value and realize value, become the urgent need to pay attention to and solve.

在此背景下，由上海泽为资讯集团联合上海浦东国际金融学会筹办的“2019中国特殊资产管理创新国际峰会”将于6月4至5日在上海隆重召开。本次会议聚焦中国特殊资产市场发展政策的最新动态，国际特殊资产市场的发展前沿，不良资产处置和管理的创新实践，分享最前沿的商业模式和技术创新应用，探讨中国特殊资产市场的潜在机遇。本次会议邀请当来自国内外的金融监管机构、协会组织、银行、资产管理公司、不良资产基金、交易所，处置服务商，律所，评级公司，中介平台，金融科技公司、科研机构、咨询公司等行业参与机构的高层人士专家学者代表进行主题演讲和分组讨论，广泛而深入的探讨不良资产领域最新方向，为行业提供最有价值信息分享和前瞻性预测，开拓发展思路，凝聚合作共识，寻找投资商机。

Under this context, the "2019 China Special Asset Management Innovation International Summit" hosted by SPIF and Front Financial Research Institute (a subsidiary of SZ&W Group) will be held in Shanghai from June 4th to 5th. The conference focused on the latest financial policy dynamic in local market, development frontier of international special Asset market, and the innovation practice of special asset disposal and management. The event will share the cutting edge business model and technology innovation and application, gather key players from AMC, bank, fund, exchange, law firm, rating agency, disposal service provider, etc. and explore potential opportunities in special asset markets in China.

我们诚挚地邀请您参加此次6月4日至5日在上海举办的行业盛会！预祝2019中国特殊资产管理创新国际峰会取得圆满成功！

We sincerely welcome you to participate in this grand event which will be held in Shanghai from June 4 to 5. And we wish the China Special Asset Management Innovation Summit a great success!



上海浦东国际金融学会

Shanghai Pudong International Finance Institute